



# INTERNSHIP

## PROGRAM 2024

**Apply now for the CPP Internship Program in partnership with Universal Pictures Canada.**

Through this internship, we want to create a diverse group of curious and passionate trailblazers who we believe will become the future of our industry. Spend the summer working for one of the biggest studios in the world, Universal Pictures, in the fast-paced realm of movie marketing. The CPP Internship Program will allow one post-secondary student to unlock their potential by contributing to real-world projects in meaningful ways that matter.

In addition, the program will offer exposure to industry executives for a well-rounded experience and continued mentorship once the internship is complete.

Are you someone who is ready to bring your passion for media, entertainment, and technology along with a desire to learn each day?

**Then apply for the CPP Internship Program now!**



**[VISIT CanadianPicturePioneers.ca](https://www.CanadianPicturePioneers.ca) FOR MORE INFO**

**APPLICATION DEADLINE  
MARCH 15, 2024**





# PROGRAM DE STAGES 2024

**Soumettez dès maintenant votre candidature pour le programme de stages CPP, en partenariat avec Universal Pictures Canada.**

Le but de ce stage est de créer un groupe diversifié de pionniers curieux et passionnés qui, nous en sommes certains, représenteront l'avenir de notre industrie. Travaillez pendant l'été pour l'un des plus grands studios du monde, Universal Pictures, dans un domaine en pleine effervescence : le marketing dans le cinéma. Le programme de stages CPP permettra à un étudiant de niveau postsecondaire de développer son potentiel en participant à des projets concrets.

En outre, ce programme ouvrira des portes et offrira au stagiaire une certaine visibilité aux professionnels de l'industrie tout en lui permettant de développer une expérience complète et en bénéficiant d'un mentorat qui perdurera bien au-delà du stage.

Êtes-vous prêt à partager votre passion pour les médias, le divertissement et la technologie et êtes-vous déterminé à apprendre chaque jour ?

**Si oui, soumettez votre candidature pour le programme de stages CPP dès maintenant !**

**Consultez [CanadianPicturePioneers.ca](https://CanadianPicturePioneers.ca) pour plus d'informations.**

**Date limite de candidature:  
15 mars 2024**

